
Elevrådsreferat nr. 3 

Til stede: 

10. klasse: Tuva og Tov  

9. klasse: Ida og Vetle  

8. klasse: Linnea og Eirik 

7. klasse: Jakob og Iril 

6. klasse: Maja og Niri  

5. klasse: Eilev og Sara  

 

Gjennomgang av referat fra forrige møte. 

Tilleggsopplysninger til saker fra forrige møte: 

- Temperaturen i klasserommene skal normalt være 21 grader iflg. Svein. 

- Temadager (bekledning). Kan vi få det til å passe inn med temaperiodene?  

- Myksone er gjennåpnet – vil være tilgjengelig så lenge de som bruker den behandler området fint. 

- Baller til hver klasse – nå som vi kan spille på tvers av kohorter blir ikke dette prioritert. 

- Uteskole (bål) kan gjennomføres når det passer inn med tema etc. Kom gjerne med innspill i forhold 

til fagene dere har. 

- Ønsker om innkjøp av utstyr som ikke er besvart av rektor regnes som uaktuelle 

 

5. klasse- ingen saker 

6. klasse  

Ønsker:  

Skateboardrampe, utlån av skateboard, flere hjelmer og molekylbyggesett (som på SFO).  

Svar: Ikke penger på skolebudsjettet til å gjennomføre dette. 

 

Toastjern, vannkoker og minikjøleskap. 

Svar: Marianne skal sjekke. Det skal være et toastjern til hver klasse på mellomtrinnet. Det blir ikke 

kjøpt inn vannkoker og minikjøleskap. 

 

Gratis frukt og varmmat en dag i uka.  

Svar: Dette er det politikerne i kommunen som bestemmer. Kanskje dere kan sende et brev til 

kommunestyret? 

 

Bedre stoler 

Svar: De stolene som dere har er beregnet for elever i skolen. 



Flere kortspill 

Svar: Tas opp på klassenivå og ordnes der. 

 

Skolemarked (elevrådsrepresentantene kunne ikke si hva det gikk ut på)  

Svar: Vanskelig å svare på når det ikke er gitt en mer detaljert beskrivelse av hva som menes. 

 

Klassekjæledyr 

Svar: Diskuteres på klassenivå; hva med i ferier, hva med allergier etc. 

 

Slippe lekser hvis flink 

Svar: Dere har plantimer hvor dere kan gjøre lekser og få hjelp av lærer. Gjør man leksene sine da vil 

det være lite eller ingenting å gjøre hjemme. 

Internettet er tregt,- kan det gjøres noe med dette? 

Svar: Det jobbes med saken! 

 

Ha friminutt som 1. og 2. klasse? Sekretæren (Kari) er usikker på hva dette går ut på. 

Svar: Friminuttene blir som i dag. 

7. klasse 

Ønsker: 

 I friminutt Å ha musikk og tegne, ha stafetter og få bruke mobiltelefon. Være inne i matfriminuttet 

en dag i uka. Være i hallen i matfri på mandager (Det pleier vel å gjelde etter jul?)  

Svar: Vi er en mobilfri skole på barnetrinnet. 7. klasse får tilbud om et storefriminutt i hallen i uka 

etter jul. Alle skal være ute i friminuttene hvis ikke annen beskjed blir gitt fra lærer. Mulighet for 

musikk og tegning ute? 

Toastjern og vannkoker i klasserom. 

Svar: Se svar 6. trinn. 

8.klasse: 

Ønsker: Nye sager til sløyd, nok stikkballer, vanndispenser, snacks- og brusmaskin. 

Svar: Snakk med Amund om hva slags sager det gjelder.  

Det er kommet nye stikkballer (står oppe ved arbeidsrom lærere). 

Det er ikke økonomi til å leie/kjøpe vanndispenser. 

Snacks- og/eller brusautomat er ikke noe vi som skole ønsker å ha. 

Egne taxier til både Gauset og Gjøystdal. 

Svar: Dette er det busselskapene som bestemmer. Mulig å sende e-post til selskapet og spørre? 

Digitale busskort 

Svar: Mulig å skrive til busselskapet og foreslå det? 

For mye å gjøre på en gang – lærere må snakke sammen. 

Svar: Det er gitt beskjed til lærere om dette. 

At hallen åpnes kl. 11:50 

Svar: Er gjennomført. 

Spising ute av klasserommet f.eks. ved kafebordene. 

Svar: Det er ingen god løsning pga. søling/søppel. 



Akebakke på vinteren,- hvor kan den være? 

Svar: Det må samordnes med barneskolen, men vi får sikkert til en løsning når snøen kommer. 

 

Skoleball før jul 

Svar: Det blir skoleball mandag 20, desember. 

 

9. trinn 

Rjukanbussen full – spes. på fredager.  

Svar: Hvis alle plassene i bussen er i bruk kan det tas videre med busselskapet med tanke på 

sikkerhet. 

Skoleball før jul 

Svar: Se svar 8. klasse. 

Nettilgangen er fortsatt treg. 

Svar. Det jobbes med å rette opp i dette. 

Butikkdag tirsdag og torsdag for alle. 

Svar: Leder ved Spar ønsker å beholde dagens ordning pga. at de ikke vil ha alle elevene inn på en 

gang. 

Hyttetur –  

Svar: Kan denne arrangeres utenom skolen i samarbeid med foreldregruppa på trinnet? Skolen har 

ikke økonomi til å ha flere turer enn vi allerede har.  

 

10. trinn 

Kantine – se svar i forrige referat 

Overnatting på skolen 

Svar: Det vil bli for dyrt for skolen i forhold til andre planlagte overnattinger og lovpålagteoppgaver.  

Kan foreldregruppa i klassen stå for sosiale arrangementer for klassen?  

Gratis bind/tamponger  

Svar: Kan dere ta opp dette med helsesykepleier? 

Skoleball 

Svar: Se svar 8. trinn.  

 

 

 

 

 

 

 



 


